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Председник Вучић обилази раднике на градилишту нове ковид болнице. Пратите уживо
на Б92.нет.

  

  

Према речима председника, а на основу података данас до 22 часа, сутра ће бити
најгори дан када је у питању коронавирус.

  

"За 24 дана треба да завршимо све", наглашава председник обилазећи радове.

  

Председник је радницима који граде ковид болницу у Земуну пожелео срећан рад и
захвалио се на труду. Са њим је и министар здравља Златибор Лончар.

  

Како наводи председник, сутра ће бити око 3.000 заражених, а уторак ће бити још теже.
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"До вечерас у 22 часа имамо преко 1.500", објашњава.

  

Додаје и да се тестирао укупно 34 пута, али да је негативан на коронавирус.

  

"Од уторка очекујте додатни пораст, морамо да сместимо људе", каже он у разговору
током обиласка, а 5. децембар је датум када би ова ковид болница требало да прими
прве пацијенте.

  

Како даље наводи, болнице се пуне.

  

"Невероватно је да у Србији обећате да ће нешто бити изграђено до 1. децембра. Србија
није ни Кина ни Америка", каже.

  

Од Галенике до Батајнице биће неопходне 4 траке, а сама болница биће највећа
болница по свим стандардима, појашњава председник.

  

Каже, на основу информација које је имала БИА знало се да ће ковид да потраје па је
управо због тога уложено у болницу.

  

  

"Срам вас било"

  

"Ја сам случајно рођен у Београду, ја сам човек сељак. Чувамо ми за црне дане", каже
председник објашњавајући да држава плаћа све трошкове болнчког смештаја.
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"Али вас молим да не доводите своје здравље у питање", додаје.

  

Апелује на грађане да сачувамо сваки живот и останемо најбољи у Европи, а наводи да
и даље не може да слуша како је то "непостојећа болест".

  

"Срам вас било, бар ћутите ако немате стида", наглашава своју поруку.

  

Још једном је поновио да су бројеви који ће бити објављени сутра - ужасни.

  

Током свог обраћања поручио је грађанима да је неопходно да се поштују мере и
објаснио да се у Црној Гори (на сахрани Амфилохија) није заразио само зато што је
носио маску.

  

"К'о Бога вас молим људи, водите рачуна. Београд је вечерас на 60 посто. Људи,
уозбиљите се, хоћете главу да изгубите", каже он наглашавајући да је само вечерас до
22 часа преко 900 заражених.

  

Каже и да га "баш брига шта ће рећи људи", да њега брину животи, али је тражио да се
не уводи полицијски час како би екномија могла да функционише.

  

"Да седимо код куће, а да нам стигну веће плате, да ли мислите да је то могуће?", упитао
је.

  

Избори у САД: Било би лакше да је Трамп

  

Председник Србије Александар Вучић говорио је вечерас о победи Џоа Бајдена на
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председничким изборима у Америци.

  

- Слушао сам разне критике. Разликују се људи: они који имају морал и част и они којима
су то непознате категорије. Нападају ме што сам хвалио Трампа. Нећу одустати од тога.
Никада о Бајдену ниједну ружну реч нисам рекао, иако га познајем боље од Трампа.
Видео сам се са њих четири-пет пута. Рекао сам и мислим и говорим вечерас да је боље
за Србију да је Трамп победио. Али нећу говорити лоше о Бајдену. Трудићу се да имамо
што бољу сарадњу - рекао је Вучић.

  

Он је додао да су његови "лични односи са Бајденом бољи него са Трампом".

  

Вучић је захвалио Трампу, Иванки Трамп, Ричарду Гренелу, Роберту О'Брајену.

  

- Хвала им на томе што су хтели да нас чују, да нас саслушају. Мали мишеви побегну када
се објаве резултати, разликујем се од њих јер имам велико срце. Цена коју ћу да платим
је мала у односу на то да хоћу да сачувам образ свој, своје деце и своје земље. Сачекаћу
до ујутру и ујутру ћу званичну честитку да упутим. Не могу да будем у првих 50
белосветских који се гурају да честитају. Сувише сам матор и поносан да бих то радио -
рекао је он.
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"Nova kovid bolnica dobro izgleda i potpuno drugačije od onoga što smo videli prošli put.
Imamo sve što se opreme tiče, radnici rade i treću smenu da bismo što pre završili. Gradimo
nove bolnice i radimo sve što možemo jer su u pitanju životi ljudi. Imamo sve više obolelih,
treba nam prostor, oprema i imamo 24 dana da ovo završimo. Moramo da sačuvamo živote
ljudi. Svaka čast i bravo za radnike! Hvala na radu, trudu, energiji na svemu što radite za naš
narod!" - Predsednik Republike Srbije Aleksandar Vučić obišao je radnike u trećoj smeni i
radove na izgradnji nove kovid bolnice u Vojnom kompleksu “Zemun ekonomija”.

  

A post shared by  Aleksandar Vučić  (@buducnostsrbijeav) on Nov 7, 2020 at 1:18pm PST

       

"Лакше је, људи, да ме убијете"

  

"Најбоље решење, уместо да губите милионе - лакше је људи да ме убијете. Урадите то
већ једном, немојте више да се кријете иза друштвених мрежа", каже о опозицији Вучић.

  

Како наводи, други начин да га убеде да су у праву не постоји.

  

"Пожурите", додаје.

  

Како каже Београд на води је његова идеја и то ће знати сви.
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Kada ne primi terapiju... pic.twitter.com/FfT1l6ABfB

— Miodrag Bebić (@miodrag_bebic) November 8, 2020    

"Плашим се још само већих проблема"

  

"Плашим се још само већих проблема. Важно је да одговарају за злочине они који су их
починили", каже о одласку Тачија и Весељија у Хаг.

  

Према његовим речима, биће много тешкоћа.

  

"Забринут сам и гледамо како сами и преко међународног фактора сачувамо наш народ
на КиМ. Олује против спрског народа више неће бити, ма где он да живи", додаје.

  

(Б92)
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